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ZAPISNIK 

SA 34. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

34. sjednica VMO Orehovica održana je 6. srpnja 2022. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 
-  Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Saša Novalić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice VMO Orehovica od 21.6.2022. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
 

1 Razmatranje programske aktivnosti Izbor najljepše okućnice   
2 Razno  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
AD1 
 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban s nazočnima je ponovo raspravila realizaciju programske 
aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu.  
Kako je već i dogovoreno na prošloj sjednici, prijave fotografija okućnica zaprimale bi se zaključno 
sa 1. kolovozom o. g. a sama podjela bi se održala u mjesecu rujnu. Termin podjele dogovorit će 
se na prvoj idućoj sjednici u mjesecu rujnu obzirom da se u kolovozu sjednica neće održati.  
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban predlaže da se uz poklon bon svim učesnicima u akciji 
Birajmo najljepšu okućnicu, dodijeli i simboličan poklon primjerice šalica za kavu i tanjurić sa 
printom MO Orehovica ili cvijeća.  
Tajnica je poslala firmi Supermajice upit za dostavu ponuda za nekoliko artikala sa printom te će 
se po primitku ponuda s istima upoznati Vijeće. 
 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je podržalo prijedlog.  
 
 
AD 2  
 
Predsjednica Vijeća Ružica Balaban smatra da bi se trebao uputiti dopis prema Rijeka plusu d.o.o. 
s upitom kada će se postaviti treptači u ulici Grobnička cesta kako je bilo dogovoreno na sastanku 
u lipnju.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Članica Vijeća Dajna Jogan ponovo je naglasila kako je problem nesaniranog prekopa u ulici 
Kalina kbr. 23. još uvijek aktualan. Sanacija je započela ali nije postavljen asfalt i prometnica je u 
jako lošem stanju. Smatra da bi nadležne strukture trebale nadzirati radove te također po 
završetku istih.  
 
Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje te će se zahtjev za sanacijom ponovo 
uputiti nadležnima.  
 

 
 

 Sjednica je završila u 19:00 sati.   Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
                     Sonja Ban Oklobdžija 

 
 

   Predsjednica VMO Orehovica: 
   Ružica Balaban 

   


